
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 24
Staré Hodolany a Bělidla

Č. 1 / 2023 04. 01. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Mgr. Martin Přerovský, Petr Hloužek, Jan Gottwald, Ing. arch. Otto Schneider, Iveta
Švancarová, akad. soch. Martin Lubič, Mgr. Radka Hájková BCBA

Hosté: Tomáš Arnošt, MPO, Svatopluk Losert, Ing. Miloslav Stankuš, Ing. Roman Váňa, Ing.
Dagmar Reichová, doc. Mgr. Pavel Šaradín, Ph.D,  RNDr. Kateřina Mutínová (KMČ
Pavlovičky)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

02.1 Tomáš Arnošt, MPO

Námět na zvážení návrhu zjednosměrnění některých ulic pro zvýšení pakovacích míst, například ulice Beneše
Třebízského. V diskusi zazněl námět i na ulici Roháče z Dubé a okolí ZŠ Řezníčkova, kde vznikají komplikace
při přivážení dětí ráno do školy. V následné debatě zazněla výzva na ponechání co nejvíce ulic obousměrných.
Předseda navrhuje probrat na příští schůzce, každý si promyslí, zda by chtěl nějaký takový návrh učinit a
doporučit.

03 Vystoupení hostů

03.1 Martin Čechovský

Předseda oddílu FC Sigma Hodolany informoval o uskutečněných a připravovaných akcích na fotbalovém a
dětském hřišti a požádal o finanční spoluúčast ze strany komise v následujícím rozsahu: 
10.000,- Kč na vytvoření ledové plochy pro bruslení (podle počasí)
50.000,- Kč na Setkání přátel Hodolan a Bělidel termín červen (2. týden, bude upřesněno)
15.000,- Kč na Letní kino v termínu, který bude upřesněn
15.000,- Kč na ,,podzimní" kino v termínu, který bude upřesněn
5.000,- Kč na ,,drakiádu", termín bude upřesněn
+ zajištění výjimky z nočního klidu

03.2 doc. Mgr. Pavel Šaradín, Ph.D

Požádal o podporu sousedských slavností na Bělidlech, ve spolupráci se Zuzanou Novotnou (disponuje
mobiliářem získaného na podobné akce od Kauflandu), po vzoru sousedských slavností v jiných městských
částech (např. Nové Hodolany). Předběžný termín v květnu, místo i termín upřesní na dalším jednání KMČ
Požádal o úpravu esteticky závadného stanoviště nádob tříděného odpadu na křižovatce ulic Bystrovanská,
Libušina - podáme požadavek



Navrhuje požádat o umístění zrcadla na křižovatce ulic U Panelárny a Libušiny - podáme požadavek

03.3 Ing. Roman Váňa

Informoval o pořádání malých sousedských slavností - setkání na punč v ulici Elišky Krásnohorské
Požádal o podání požadavku na řešení špatného stavu povrchu vozovky ulice Elišky Krásnohorské, která se
propadá - podáme požadavek

03.4 RNDr. Kateřina Mutínová

Informovala o akcích, které pořádají v Pavlovičkách a pozvala na ně občany z naší KMČ, jedná se  o Maškarní
ples, Dětské dny a další, pošle pozvánky.

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Starší požadavky

Zápis č. 10/2022 ze dne 01. 09. 2022: Oprava chodníku Stará Víska - Před uzavřením
Zápis č. 9/2022 ze dne 03. 08. 2022: Obnovení tabule Klubu seniorů - Předáno
Zápis č. 7/2022 ze dne 04. 07. 2022: Doplnění dopravního značení na ul. Na Výsluní - V realizaci
Zápis č. 5/2022 ze dne 04. 05. 2022: Osazení dopravního značení B8 -pravý břeh Bystřice - V realizaci
Zápis č. 4/2022 ze dne 06. 04. 2022: Osazení lavičky u cyklostezky podél řeky Bystřice - Před uzavřením
Zápis č. 4/2022 ze dne 06. 04. 2022: Osazení lavičky u cyklostezky podél řeky Bystřice - Před uzavřením
Zápis č. 4/2022 ze dne 06. 04. 2022: Zničená závora na cyklostezce kolem Bystřice - Před uzavřením
Zápis č. 3/2022 ze dne 02. 03. 2022: Parkoviště na křižovatce Hodolanská-Lipenská- parc.č. 824/3-k.ú.
Hodolany - Před uzavřením
Zápis č. 2/2022 ze dne 02. 02. 2022: Ničení trávníku na ul. Lermontovova - V realizaci 

05 Projednávané záležitosti

05.1 Rozpočet komise na rok 2023

Komise byla seznámena se schváleným rozpočtem na rok 2023
Položka opravy - estetizace:                     300.000,- KčPoložka opravy                                            75.000,-
KčPoložka nákup služeb                                  75.000,- KčObčerstvení                                                   1.000,-
KčOpravy komunikací                                   150.000,- Kč
Komise byla informována o možnostech využití těchto částek.

05.2 Náměty na využití financí

Byl přednesen návrh na pořízení dopravních značek z rozpočtu na opravy - estetizaci, upozorňujících na
začátku pěší cesty po pravém břehu Bystřice, že se jedná o pěší cestu, na které je nežádoucí jízda na kole. V
minulosti bylo o toto požádáno po městě, ale bylo sděleno, že není možné zde umístit dopravní značení, když
se nejedná o oficiální pozemní komunikaci.
Probereme na příští schůzce, společně s dalšími návrhy.

05.3 Reklamace úklidu sněhu

Byl vznesen požadavek na vysvětlení systému úklidu sněhu na chodnících. Nedávná sněhová nadílka byla v
naší místní části řešena neuspokojivým způsobem.
Požádáme o stanovisko.

05.4 Parkoviště na křižovatce Hodolanská-Lipenská- parc.č. 824/3-k.ú. Hodolany

Byl připomenut neuspokojivý stav řešení požadavku ze zápisu č. 3/2022. Do přístě předseda prověří možnosti
posunu řešení.

05.5 Ničení trávníku na ul. Lermontovova

Byl připomenut setrvávající problém, požadavek ze zápisu č. 2/2022. Budeme urgovat řešení.



05.6 Zřízení FB stránky KMČ

Bylo diskutováno zřízení FB stránky pro další možnost komunikace s občany, vedle stávajících vývěsek a webu
města. Byla doporučena forma informační, nikoliv diskusní platformy, po vzoru jiných KMČ. Diskuse s občany by
měla probíhat na jednáních KMČ.
Dále bylo navrženo zvážení druhé FB skupiny pro vnitřní opretivní komunikace mezi členy KMČ.
Konečné rozhodnutí učiníme na příštím jednání.

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

1 Vylepšení stanoviště nádob na odpad Bystrovanská/Libušina

Požadujeme navrhnout zlepšení podoby stanoviště na tříděný odpad v místě křižovatky ulice Bystrovanská a
Libušina. Jedná se o velice pohledově exponovanou polohu s ne zcela vhodně řešenou dopravní situací
chodníků, cyklostezky v těsné blízkosti stanoviště nádob na tříděný odpad. Stav se v poslední době zhoršil
instalací černého kontejneru, určeného na kovový odpad, který je ale využíván pro směsný odpad a bývá
přeplněn. 
Přivítali bychom kvalitativně obdobné řešení, které bylo v nedávné době provedeno v ohybu Purkyňovy ulice, za
kostelem Pany Marie Pomocnice křesťanů.
Situace na Bystrovanské/Libušině by si ale navíc zasloužila i zvážení úprav dopravního řešení, především
pěších a cyklistických tras.

2 Žádost o umístění dopravního zrcadla na křižovatce ulic U Panelárny a Libušina

Nedávno změněná přednost na křižovatce ulic Libušiny a  U Panelárny vyžaduje nadále umístění dopravního
zrcadla. Toto tam bylo v minulosti umístěno a žádáme o jeho opětovné umístění.
Z důvodu betonového oplocení areálu Demos trade, a.s. je při vjezdu do křižovatky po ulici Libušině, v
pokračování ulice Pavelkovy, špatný výhled na auta přijíždějící zprava, ulicí U Panelárny. Při pokračování v
přímém směru, dál po ulici Libušině, která je již dále vedlejší komunikací, je nutno dát těmto vozům přednost.
Pro bezpečnější projíždění touto křižovatkou tedy požadujeme umístění zrcadla na okraji ulice Libušině směrem
k řece Bystřici.

3 Propadlý povrch vozovky na ulici Elišky Krásnohorské

Požadujeme zajištění opravy vozovky na ulici Elišky Krásnohorské, kde na několika místech došlo k propadnutí
vozovky, patrně v důsledku dřívějších výkopových prací. Největší poškození se nachází v zadní části této slepé
ulice.

4 Žádost o informaci, jakým způsobem je organizován úklid sněhu v naší městské části

Bohatá sněhová nadílky na konci uplynulého roku a způsob následného úklidu chodníků nás vede k žádosti o
seznámení s organizací této činnosti v naší městské části. To, čeho jsme byli svědky v této době, bylo podle
našeho názoru nedostatečné a zmatečné. 
Přepokládáme, že město ve spolupráci se svými společnostmi zajišťuje tuto činnost podle nějakého plánu a
systému. Žádáme o seznámení s nimi.
Pokud budou mít občané tyto informace a bude tato činnost prováděna podle nějakého srozumitelného plánu a
postupu, posilní se jejich důvěra ve vedení města, jako kompetentního správce.

08 Obecné informace

08.1 Hlášení závad

Jako vždy upozorňujeme občany, že drobné závady týkající se nepořádku, osvětlení, či drobných závad je v
rámci urychlení řešení problému hlásit přímo na:                     



Hlášení závad -Technické služby města Olomouce a.s.                                   
www.tsmo.cz. hlášení závad 

08.2 Ukončení komise

Předseda ukončil jednání v 19,15 hod. Příští jednání KMČ se bude konat ve středu 1. února 2023 od 17,30 v
zasedací místnosti Klubu seniorů na ulici Jiráskova 9  

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 1 / 2023

Datum schválení zápisu: 06. 01. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
akad. soch. Martin Lubič

Zapsal/a:
akad. soch. Martin Lubič

Ověřil/a:
Iveta Švancarová


